



ECTA President Michael Franz

e-Mail: President@ECTA.de



Luxury

Dear Dancers,

It is always delightful and allaying at the same time for me to experience how you dancers start to grow and nurture your hobby like a young plant even more every year, year by year.

More and more frequently, I hear in conversations with you how you experience the joy of the dance and the community itself. At the same time, I also experience how you want to pass on this joy. And again and again I experience moments in which 'young' dancers explain how they have come to dance. How unusual it seemed. How exciting the class time was and how fulfilling the club nights and specials are you have danced on.

In our dance forms, Contra, Clogging, Round Dance and Square Dance, we can treat ourselves with something that can be seen as luxury today. We do something just because it is a pleasure for us and not because we are chasing some master titles.

No coach wants to get even more power out of us. No official looking to the next

Luxus

Liebe Tänzer,
es ist für mich immer wieder erfreulich und beruhigend zugleich zu erleben, wie Ihr als Tänzer von Jahr zu Jahr immer mehr Euer Hobby wie eine junge Pflanze zu hegen und pflegen beginnt.

Immer häufiger erfahre ich in Gesprächen mit Euch, wie Ihr die Freude am Tanz und der Gemeinschaft selbst erlebt. Gleichzeitig erlebe ich auch, wie Ihr diese Freude selbst weiter geben möchtet. Und auch immer wieder erlebe ich Momente in denen mir ‚junge‘ Tänzer erklären wie sie zum Tanzen gekommen sind. Wie ungewöhnlich es erst schien. Wie spannend die Class Zeit war und wie erfüllend die Clubabende und Specials sind auf denn getanzt wird.

Wir gönnen uns in unseren Tanzarten, Contra, Clogging, Round Dance und Square Dance, etwas, das heute als Luxus bezeichnet werden kann. Wir tun etwas nur weil es uns Freude bereitet und nicht weil wir irgendwelchen Meistertiteln hinterherjagen.

Kein Trainer der noch mehr Leistung aus uns herausholen will. Kein Funktionär der

medal. No rank list on which someone wants to stand at the very top.

The only real demand to each and every single one is to show any effort possible, the best possible right here right now.

Having this in mind: Let us all try hard before or behind the microphone so that our community continues to grow and thrive.

Michael

auf die nächste Medaille schaut. Keine Rangfolgeliste auf der irgendwer ganz oben stehen will.

Die einzige Aufforderung ist die sich Mühe zu geben, sein bestes das gerade hier und heute möglich ist.

In diesem Sinne: Geben wir uns also alle Mühe ob vor oder hinter dem Mikrofon, damit unsere Ge-meinschaft weiterhin wächst und gedeiht.

Michael



ECTA President